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内容概要

　　全国英语等级考试（Public English Test System，简称PETS）是教育部考试中心设计并负责的全国
性英语水平考试。
PE7S是我国惟一面向全体社会公民的多级别的权威英语测试体系，人们可以根据自己的英语水平选择
参加其中任何一个级别的考试。
PETS分为笔试和口试两个相对独立的考查部分，对考生听、说、读、写等能力进行全面考查，对合格
者颁发相应的英语等级证书，以满足社会上英语能力鉴定和人才市场的需求。
高等教育自学考试专科和本科的公共英语考试已分别承认PETS-2和PETS-3考试。
PETS-5考试已经替代了主要用于评价公派出国留学人员英语水平的全国外语水平考试（WSK）中的英
语水平考试（EPT）。
PETS-2和PETS-4考试的标准和题型已经用于改造了全国普通高考和全国硕士研究生入学统一考试中的
英语考试。
有关省份的普通高考英语听力考试成绩采用了PETS-2听力考试成绩，高考外语类考生的口试使用
了PETS-2口试。
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章节摘录

　　When I was a boy， I liked swimming very much. One year my two brothers and I spent the summer holidays
with my uncle and aunt in their house by the sea. It was only twenty meters from the water. Every day we put on
our swimming shorts before breakfast， ran down to the sea across the sand and jumped in. From then until late at
night we were in the sea or on the sand most of the time. When our aunt rang a bell， we went back to the house
for food， but we ate it in our swimming shorts and were soon back in the sea again.　　The water was warm，
the sun shone every day， and on most days there were no waves. In themiddle of the day， wind always began to
blow， but it was not strong and did not make the sea rough.　　Three times during our holidays we had strong
winds. They blew the sand against our legs whenwe ran down to the sea and made big waves with white tops. We
were all good swimmers. We dived through the waves or rode towards the beach on top of them until we were tired
and hungry. 　　⋯⋯
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